
 

 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 205 

14 Φεβρουαρίου 2023 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο: 

1. Ενέκρινε αιτήματα απασχόλησης Ερευνητικών Συνεργατών/τιδων, Επισκεπτών/τριων 

Σύντομης Διάρκειας και Βοηθών Διδασκαλίας  που βρίσκονταν στην ημερήσια διάταξη. 

2. Έλαβε γνώση για τις δράσεις  του CUTing Edge κατά το έτος 2022 και συνεχάρη τον Δ. 

Μπόγλου και όσους/ες εμπλέκονται, για το έργο που επιτελούν και προωθεί στη Σύγκλητο 

για ενημέρωση.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο θεωρεί ότι το αντίστοιχο σημείωμα το οποίο έχει  υποβληθεί από 

το Κέντρο Γλωσσών θα πρέπει επίσης να υποβληθεί στη Σύγκλητο για ενημέρωση.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

3. Έλαβε γνώση για τις δράσεις που έγιναν κατά το 2022  για τους 17 Στόχους Βιώσιμης 

Ανάπτυξης (ΣΒΑ) των Ηνωμένων Εθνών του ΤΕΠΑΚ και συγχαίρει όλα τα μέλη για το έργο και 

τις πρωτοβουλίες που υλοποιούν. Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο ενέκρινε ομόφωνα τη 

σύνθεση της Ad Hoc Επιτροπής ΤΕΠΑΚ, ως ακολούθως: 

1. Αναπληρωτής Καθ. Στυλιανό Γιατρό - Συντονιστή 

2. Αναπληρωτή Καθ. Δημήτρη Τσάλτα 

3. Δρ. Μαρίνος Βουκής, ΠΥΕΔΠ 

4. Χρυσάνθη Σταύρου, Βιβλιοθηκονόμος 

5. Μυρούλα Ακρωτηριάτου, Βιβλιοθηκονόμος 

6. Ολυμπία Μαρκίδου, Λειτουργός Πανεπιστημίου 

7. Βαλεντίνα Τουμάνιου, Λειτουργός Πανεπιστημίου 

8. Ανδρέας Διονυσίου, Συντονιστής Γραφείου Περιβαλλοντικής Πολιτικής 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

4. Ενέκρινε ομόφωνα την εισήγηση της ΥΑΔ για εργασία από σπίτι σε μέλη του Διοικητικού 

Προσωπικού σε περιπτώσεις αποκλεισμού λόγω άσχημων καιρικών συνθηκών σε ορεινές 

περιοχές. 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 



 

 

5. Αποφάσισε ομόφωνα τη συμμετοχή μελών της πανεπιστημιακής κοινότητας στις δράσεις του 

MICIE, σύμφωνα με το σημείωμα που υποβλήθηκε, δεδομένου ότι είναι επιλέξιμη δαπάνη 

στη βάση των όρων του προγράμματος. 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο θεωρεί ότι τέτοια αιτήματα θα πρέπει να υποβάλλονται μέσω της 

ΥΕ στην Επιτροπή Έρευνας και Καινοτομίας.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

6. Έλαβε γνώση αιτήματος του Αναπληρωτή Καθ. Α.Χ. για αναθεώρηση της πολιτικής που 

αφορά αποζημίωση ταξιδιωτικών εξόδων σε άτομα που δεν έχουν άμεση υπαλληλική σχέση 

με το Πανεπιστήμιο και αποφάσισε ομόφωνα όπως την αρμοδιότητα έγκρισης ταξιδιωτικών 

εξόδων σε άτομα που δεν έχουν άμεση υπαλληλική σχέση με το Πανεπιστήμιο την έχει το 

Πρυτανικό Συμβούλιο. Το αίτημα θα πρέπει να υποβάλλεται στο Πρυτανικό Συμβούλιο μέσω 

της Υπηρεσίας Έρευνας. Σε περίπτωση που υπάρχει υπαλληλική σχέση τότε το αίτημα θα 

εξετάζεται από τον ΠΥΕ. 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

7. Έλαβε γνώση της εισήγησης για αναθεώρηση του Εντύπου υποβολής Ερευνητικών Έργων για 

αποδοχή από ΤΕΠΑΚ και αποφάσισε ομόφωνα όπως το προωθήσει στην Υπηρεσία Έρευνας 

για χειρισμό.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

8. Αποφάσισε ομόφωνα όπως υιοθετήσει την εισήγηση της ΥΕΠΔ που αφορά την τροποποίηση 

υπογραφής του ηλεκτρονικού ταχυδρομείου του προσωπικού της Πανεπιστημιακής 

Κοινότητας με την εξής αλλαγή «Διαχρονικά ανάμεσα στα καλύτερα πανεπιστήμια διεθνώς» 

και στα αγγλικά «International». 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

9. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την εισήγηση της ΥΠΕΔ για διοργάνωση εκδήλωσης 

γνωριμίας της ηγεσίας του Πανεπιστημίου με δημοσιογράφους και συνεργάτες επικοινωνίας 

και αναμένει ότι το κόστος δε θα ξεπερνά τα €3.000 και θα καλυφθεί από το κονδύλι 345.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

10. Αποφάσισε ομόφωνα όπως για το  Στρατηγικό Πλάνο Μάρκετινγκ 2023-2025 που στοχεύει 

στην αύξηση αιτήσεων στα προγράμματα σπουδών του ΤΕΠΑΚ, να γίνει προεργασία στη 

βάση του εγγράφου που ετοιμάστηκε από την ΥΕΠΔ και να επαναϋποβληθεί σε επόμενη 

συνεδρία του Πρυτανικού Συμβουλίου. 

11. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει το αίτημα της Σχολής ΔΙΟ για συνδιοργάνωση Συνεδρίου 

Financial Management & Accounting Research Conference (FMARC 2023), το οποίο θα 



 

 

διεξαχθεί από τις 18 μέχρι 20 Ιουνίου 2023 στη Λάρνακα και αναμένει ότι θα ακολουθηθούν 

οι ισχύουσες πολιτικές του Πανεπιστημίου.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

12. Εξέτασε το αίτημα για την προσφορά μεταπτυχιακού προγράμματος στα Ναυτιλιακά και 

Χρηματοοικονομικά στη Λάρνακα και αποφάσισε όπως: 

- ισχύσει εξαίρεση της καταβολής υπερκεφαλικών για τον πρώτο χρόνο της λειτουργίας 

του προγράμματος. 

- εγκρίνει την εισήγηση για τους οικονομικούς πόρους που απαιτούνται για τους/τις 

διδάσκοντες/ουσες στο πρόγραμμα, με βάση την πολιτική προσφοράς 

αυτοχρηματοδοτούμενων προγραμμάτων. 

- σε συνεννόηση με την ΥΕΠΔ να διατεθούν πόροι για την προώθηση του 

προγράμματος. 

Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο διευκρινίζει ότι το Μεταπτυχιακό Πρόγραμμα μπορεί να 

διεξαχθεί στη Λάρνακα αφού είναι ήδη πιστοποιημένο.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

13. Εξέτασε αίτημα για αναδρομική απονομή βραβείων σε πρωτεύσαντες/σασες προπτυχιακούς 

και μεταπτυχιακούς φοιτητές/τριες για το 2021 και συμφωνεί με τη απονομή τιμητικού 

διπλώματος. Παρόλα αυτά, θεωρεί ότι δεν είναι ορθό από οικονομικής άποψης να δοθούν 

μεταχρονολογημένα χρηματικά βραβεία.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

14. Αποφάσισε ομόφωνα (1 αποχή), στη βάση του Στρατηγικού Προγραμματισμού 2020-2024, 

όπως η ΥΕ εκδίδει,  ανά εξάμηνο, ενημερωτικό δελτίο (newsletter), στο οποίο θα αναφέρεται 

η ενίσχυση μηχανικών εντοπισμού και αξιοποίησης χρηματοδοτικών δυνατοτήτων από το 

Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα, Πλαίσιο, τα Διαθρωτικά Ταμεία και άλλες πηγές. Αναμένει ότι το 

πρώτο τεύχος θα εκδοθεί εντός του Εαρινού Εξαμήνου.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

 


